
Zápis z výroční členské schůze Královehradecké pobočky Boxerklubu 

konané 10. března 2018 od 9,30 hodin v hospodě U Lorenců v Čeperce 

 

Zahájení schůze bylo v 10,15 místopředsedou pobočky dr. Vlčkem, který všechny 

zúčastněné přivítal a seznámil všechny s plánovaným programem schůze. 

Dalším bodem programu byla volba komisí.  

Do komise mandátové byly navrženy paní Petráňová a paní Morávková. Při hlasování 

všichni byli pro, nikdo se nezdržel a nikdo nebyl proti. 

Mandátová komise spočítala, že je přítomno 25 členů pobočky z 33 členů. Ke schválení 

usnesení by stačilo i 14 členů, schůze tedy byla usnášeníschopná. 

Do komise návrhové byly navrženy paní Jirásková a paní Živná. Při hlasování všichni byli 

pro, nikdo se nezdržel a nikdo nebyl proti. 

Zapisovatelem a přednesením návrhu usnesení byla navržena paní Živná. Při hlasování 

všichni byli pro, nikdo se nezdržel a nikdo nebyl proti. 

Ověřovatelem zápisu byl navržen dr. Vlček. Při hlasování všichni byli pro, nikdo se 

nezdržel a nikdo nebyl proti. 

Dr. Vlček přečetl program dnešní schůze, který byl schválen přítomnými členy. Při 

hlasování všichni byli pro, nikdo se nezdržel a nikdo nebyl proti. 

Zpráva předsedy pobočky pana Morávka.  

V pobočce je ustálená členská základna, v roce 2011 bylo 64 členů, jistě se ještě další 

členové dohlásí. Nebyl zaznamenán žádný přestupek. Výbor se scházel na přípravě akcí. Všechny 

akce byly finančně vyrovnané, kromě výcvikového tábora a výroční klubové výstavy. Obě akce 

byly pořádány pobočkou a s přispěním financí z pobočky se počítalo. Na výroční výstavě byly 

poskytnuty hodnotné ceny od mnoha sponzorů. Dokonalost akce hatil pouze vytrvalý déšť. 

Další akce ve Spytě byly zkoušky chovnosti a svody dorostu, které posuzoval pan Dolejš. 

Na letošní rok jsou plánovány akce chovatelské – zkouška chovnosti a svod dorostu - ve Spytě 

21. dubna 2018 a 22. září 2018. Nácvik zkoušek chovnosti bude vždy týden před pořádáním. 

Vytrvalostní zkouška bude pořádána po zkoušce chovnosti ve 12,00 hodin. 

Letní výcvikový tábor bude 30. června až 7. července 2018 ve Spytě, nástup je možný již v pátek 

29. června. 



Klubová výstava v Jaroměři  je plánována na 6. října 2018, ve zpravodaji je špatný termín. 

O konání Dne boxera zatím není rozhodnuto, bude třeba včas o jeho pořádání zažádat. 

Na Konferenci Boxerklubu musí jet 3 delegáti z naší pobočky. 

 

Zpráva poradce chovu paní Novákové.  

Jarní zkouška chovnosti byla zrušena pro malý zájem. Podzimní se pořádala ve Spytě a 

zúčastnil se jeden pes a osm fen. Vytrvalostní zkouška nebyla pořádána. 

V roce 2017 bylo realizováno 16 krytí, 2 feny nezabřezly a dvě potratily. Krylo celkem 14 psů i 

zahraniční. Součet spondylózy u rodičů byl 8x 0; 4x 1; 2x 3.  

Bylo provedeno 12 kontrol vrhu, průměr porodů byl v 62. dnu březosti. Byly provedeny 3 

císařské řezy. Narodilo se 62 štěňat, 32 psů (zapsáno 27) a 25 fen (zapsáno 23), 5 x nestandardní 

zbarvení.  

V příloze poradce chovu byl nabídnut detailní přehled a jeho možnost zveřejnění na webových 

stránkách. Poradkyně chovu upozornila na změnu chovatelského řádu, kde je jedinec se 

spondylózou 4 vyřazen z chovu, v kontrolovaném vrhu smí být součet spondylózy obou rodičů 

pouze 4, u chovatele musí štěně zůstat 50 dní a krycí list platí 3 měsíce. 

 

Zpráva hospodářky paní Žemličkové.  

Na účtu je stále pozitivní zůstatek i přes větší vydání při konání akcí. 

 

Zpráva Revizní komise (paní Petráčková byla omluvena, zprávu četl pan Kaplan). 

 Revize všech dokladů za rok 2017 proběhla 22. února 2018. Provedli kontrolu pokladní 

knihy, pokladních dokladů, hotovosti i výpisů z účtu. Všechny údaje souhlasily. Zůstatek na účtu 

137 287,62 Kč. 

V diskuzi byl návrh o zvážení uspořádat vytrvalostní zkoušku v hradeckých lesích, což by 

bylo pro účastníky méně organizačně zatěžující. Případná změna bude dána na zvážení a 

v kompetenci nového výboru. 

Volby výboru pobočky a volby delegátů na Konferenci. Bylo rozdáno pro 25 přítomných 

členů 25 volebních lístků s kandidátkou nových členů výboru. Kandidátku navrhl  dosavadní 

výbor i s kandidátkou nových členů Revizní komise. Všichni kandidáti předem souhlasili 

s nominací, členové RK souhlasili telefonicky. Návrhy z pléna na jiné členy výboru nebo RK 



nebyly podány.  

Volební lístek je platný, pokud je v urně bez úpravy nebo se škrtnutým jménem osoby, se kterou 

volící nesouhlasí.  

Volby proběhly řádně, všechny volební lístky byly platné a všichni navržení kandidáti byli platně 

a řádně zvoleni. 

Složení nového výboru královéhradecké  pobočky Boxerklubu: 

Předseda: Jaroslav Kaplan 

Místopředseda: Ing. JUDr. Petr Vlček 

Tajemník: MUDr. Helena Živná 

Hospodář: Mgr. Jana Žemličková 

Poradce chovu: Ing. Blanka Nováková 

Výcvikář: Vladimír Žáček 

Člen bez funkce: Ing. Dana Drašnarová 

Složení Revizní komise: 

Předseda RK: Jaroslava Petráčková 

Člen RK: Jana Jirásková 

Člen RK: Jaroslav Jirout 

Poté byli nominováni kandidáti na Konferenci Boxerklubu, konané u Jihlavy, Tři věžičky, 

12. května 2018 od 10,00 

Navržení: Jaroslav Kaplan, Josef Morávek, Helena Živná a náhradník Vladimír Žáček 

 

Návrh usnesení výroční členské schůze: 

Schůze bere na vědomí: 

 Přítomnost 25 členů pobočky s volebním právem 

 Zprávu předsedy pobočky 

 Zprávu poradce chovu 

 Zprávu hospodáře 

 Zprávu revizní komise 

 Plán akcí na rok 2018 

 Volby nového výboru pobočky byly platné 



 Navržený výbor ve složení: Předseda: Jaroslav Kaplan; Místopředseda: Ing. JUDr. Petr 

Vlček; Tajemník: MUDr. Helena Živná; Hospodář: Mgr. Jana Žemličková; Poradce 

chovu: Ing. Blanka Nováková; Výcvikář: Vladimír Žáček; Člen bez funkce: Ing. Dana 

Drašnarová 

 Revizní komisi ve složení: Předseda RK: Jaroslava Petráčková; Člen RK: Jana Jirásková; 

Člen RK: Jaroslav Jirout 

 Volbu delegátů na Konferenci dne 12.5.2018 ve složení: Jaroslav Kaplan, Josef Morávek, 

Helena Živná a náhradník Vladimír Žáček 

Členská schůze ukládá výboru: 

 Pokusit se zorganizovat Dny boxera 

 Zvážit místo pořádání vytrvalostní zkoušky 

Členská schůze ukládá delegátům pro Konferenci: 

 Z územní pobočky iniciovat změnu místopředsedy s návrhem Heleny Živné 

Návrh usnesení byl schválen plénem členské schůze jednohlasně, nikdo nebyl proti a nikdo se 

nezdržel. 

Závěr: Konání výroční členské schůze královehradecké pobočky Boxerklubu bylo ukončeno dr. 

Vlčkem. 

 

Zapsala Helena Živná, 10. března 2018 

 


